
RG.0012.4.5.2020 

 
PROTOKÓŁ  Nr.  5  KOMISJI ROLNICTWA ,OCHRONY ŚRODOWISKA I 

GOSPODARKI  KOMUNALNEJ z dnia 12.05.2020r 
 
 
Lista obecności Członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
PORZĄDEK OBRAD: 
 
1.Opiniowanie projektów Uchwał na XVII sesję VIII Kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański.  
2.Zapoznanie się z pismem skierowanym do Komisji. 
3.Wolne wnioski.   
 
 
ad1.Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale nr. XXV/105/2016 Rady Gminy  
Pruszcz Gdański z dnia 16 listopada 2016r w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa  Rotmanka  
Komisja zaopiniowała pozytywnie.   
 
         
ad2.Wyrażenie zgody na zastosowanie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego 
zarządu dla Ośrodka Sportu i Rekreacji Gminy Pruszcz Gdański. Projekt został omówiony 
przez p. Magdalenę Bielińską -kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej. Pani kierownik 
na prośbę członków Komisji wyjaśniła zasadność podjęcia Uchwały wskazując ,że nowo 
powołana instytucja Ośrodka Sportu i Rekreacji nie posiada osobowości prawnej jak w 
przypadku OKSiBP w Cieplewie a funkcjonuje jako jednostka budżetowa. Komisja za-
wnioskowała ,aby do uzasadnienia Uchwały został dołączony wykaz obiektów sportowych. 
Po dyskusji Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
 
ad3.Wyrażenie zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste nieruchomości obejmującej 
zabytkowy zespół dworsko-parkowy wraz z folwarkiem w Rusocinie. 
PROJEKT Uchwały został  omówiony przez p. Magdalenę Bielińską i p. Wójt Magdalenę 
Kołodziejczak. Pani Wójt stwierdziła że jest na dzień dzisiejszy dwóch kontrahentów, ale aby 
ogłosić przetarg konieczne jest podjęcie Uchwały. Po dyskusji Komisja zaopiniowała projekt 
jednogłośnie pozytywnie, ale wnosi aby do komisji przetargowej powołać jednego członka 
Komisji. Wójt akceptuje stanowisko Komisji. Na czas Sesji zostanie dołączona opinia 
Konserwatora Zabytków w sprawie omawianego zespołu. 
 
ad4.Stanowiska Rady Gminy dotyczącego użyczenia nieruchomości dla parafii Rzymsko- 
Katolickiej p w. Bł. Jerzego Popiełuszki Prezbitera i Męczennika w Juszkowie. Po omówieniu 
Projektu przez p. kierownik w dyskusji padło pytanie zasadnicze -czy omawiana działka jest 
wolna i niezamieszkała ,odpowiedz p. kierownik - działki dzisiaj nikt oficjalnie nie użytkuje. 
Komisja wnosi uwagę, aby do tekstu w &1 dopisać zapis ,,na czas nieokreślony" Komisja 
projekt zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
 



ad5.Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu obrębu 
geodezyjnego Straszyn - rejon cmentarza. Projekt również omówiła p. kierownik .Po długiej 
dyskusji bez wniesienia uwag Komisja zaopiniowała projekt jednogłośnie pozytywnie.                                   
ad6.Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  Gminy Pruszcz Gdański dla 
fragmentu geodezyjnego Przejazdowo. Projekt omówiła również p. kierownik .W czasie 
dyskusji przewodniczący Janusz Sampolski  wniósł dwie uwagi . 
Pierwsza dotyczyła umiejscowienia drogi 010.KDD,przebieg drogi powinien ulec pewnej 
korekcie ,drugi wniosek dotyczył nieuwzględnienia uwagi Rady Sołeckiej wsi Przejazdowo 
przez p. Wójt M. Kołodziejczak ,dotyczącej pozostawienia dotychczasowego zapisu w 
przypadku arkusza 22.Pozostali członkowie Komisji nie wnieśli uwag. Komisja zaopiniowała 
projekt Uchwały pozytywnie z jednym głosem wstrzymującym. 
 
ad7.zamiany działki nr 1763 obręb Straszyn na działkę 31/9 obręb Jagatowo. Pani kierownik 
przedstawiła potrzebę pozyskania działki na rzecz Gminy .Na omawianej działce miała by być 
pobudowana nowa stacja uzdatniania wody .Na sąsiadujących gminnych działkach znajdują 
się stara stacja uzdatniania wody  oraz Remiza Strażacka wraz ze Świetlicą Wiejską. Radny Jerzy 
Kornacki zwrócił uwagę ,aby po uzyskaniu omawianej działki uwzględnić rozbudowę 
Ochotniczej Straży Pożarnej .Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Kowalski krótko 
przedstawił historię budowy starego SUW-u który dziś jest już niewystarczający na obecne 
potrzeby. Przewodniczący Janusz Sampolski przytoczył treść rozmowy telefonicznej z dyr. 
Władysławem Sobieniakiem ,który potwierdził potrzebę pozyskania terenu a najlepiej 
graniczącego do obecnego SUW-u. Komisja złożyła wniosek, aby po przeprowadzonej wycenie 
obu działek ,wycena została przedstawiona do informacji Komisji przed podpisaniem aktu 
notarialnego. Po przeanalizowaniu projektu Uchwały i zgłoszeniu wniosku komisja 
zaopiniowała projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
ad8.nadania nazwy ulic w miejscowości Rokitnica. Projekt przedstawiła p. kierownik. Po 
krótkim omówieniu i wprowadzeniu poprawki słownej w uzasadnieniu ,chodzi o zapis 
sołectwo Wiślinka a powinien być sołectwo Rokitnica .Komisja opiniuje projekt jednogłośnie 
pozytywnie. 
 
ad9-10. udzielenia przez Gminę Pruszcz Gdański  pomocy finansowej Powiatowi 
Gdańskiemu 
na realizację zadania pn. ,,Poprawa bezpieczeństwa na drogach Powiatu Gdańskiego 
poprzez modernizację dróg powiatowych na terenie Powiatu Gdańskiego" w ramach której 
zostanie wykonana przebudowa dróg powiatowych nr 2216G i 2218G w zakresie budowy 
chodnika na długości 281 m w miejscowości Rusocin. Zmiany uchwałynr XV/154/2019...... 
Projekty zostały omówione przez p. kierownika Pawła Czajkowskiego .Komisja widzi zasadność 
pomocy Powiatowi na zasadach zapisanych w projekcie. Opinia Komisji obu projektów jest 
jednogłośnie pozytywna. 
 
ad11.programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności  
zwierząt na terenie Gminy Pruszcz Gdański na rok 2020.Projekt omówiła p. kierownik 
Katarzyna kwiatek. Omawiany Program został przedstawiony do Instytucji wymienionych w 
uzasadnieniu Uchwały ,gdzie uzyskał pozytywną opinię ,uwagi zostały jedynie wniesione przez 
OTOZ Animals ,które zostały uwzględnione. Komisja Projekt Uchwały zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie. 



 
ad12.przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Pruszcz Gdański dla fragmentu obrębu 
geodezyjnego Juszkowo w rejonie cmentarza. Ostatni projekt został omówiony przez panią 
Wójt. Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt Uchwały. 
 
Po zakończeniu opiniowania projektów Uchwał Komisja zapoznała się z pismami skierowanymi 
do komisji. Pismo p. Mari i Władysława Juwko .Przewodniczący poinformował członków 
Komisji, że po zapoznaniu się z treścią pisma udzielił odpowiedzi do Biura Rady Gminy z 
informacją, że Komisja zajmowała się  poruszaną w piśmie sprawą na posiedzeniu 14.06.2019 
roku zajmując stanowisko w sprawie. 
Kolejne pismo wpłynęło od mieszkanki Jagatowa p. Ewa Petner - Rudzka ,dotyczyła 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Pruszcz Gdański nieruchomości stanowiącej pas 
drogowy nr.121/3 i 121/10 . Komisja wnioskuje o przekazanie zgodnie z kompetencją w celu 
przygotowania opinii wraz z mapą. 
Kolejne pismo skierowane z Urzędu Marszałkowskiego DROŚ.7131.22.2020.W piśmie p. 
Marszałek Mieczysław Struk zachęca do wzięcia udziału w konsultacjach społecznych projektu 
istotnych problemów gospodarki wodnej dla obszarów dorzeczy. Komisja udzieliła 
rekomendacji przewodniczącemu Komisji Januszowi Sampolskiemu, aby w imieniu Komisji 
podjął wspólne działanie z Referatem Rolnictwa i Prezesem Gminnej Spółki Wodno-
Melioracyjnej Czarna Łacha. 
Wnioski Komisji. 
Komisja udzieliła rekomendacji Przewodniczącemu Komisji Januszowi Sampolskiemu do 
udziału w Komisji Konkursowej na wybór Prezesa Gminnej Spółki Eksploatator. 
Nawiązując do wcześniejszych ustaleń dotyczących powołania Zespołu Roboczego w sprawie  
wyboru metody za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Komisja powołała skład Zespołu 
Roboczego: Krystyna Białek, Szymon Benedyk, Jerzy Kornacki i Janusz Sampolski.  Na 
pierwszym posiedzeniu zostanie wybrany przewodniczący i ustalony plan pracy. Członkowie 
Rady ,którzy nie są członkami Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Komunalnej mogą uczestniczyć w pracy zespołu po wcześniejszym zgłoszeniu do 
przewodniczącego  . 
                                                                                     Protokółował Janusz Sampolski 
Podpisy członków Komisji:     

                                                                                                                                              
2.Krystyna Białek                                           ............................................................................... 

3.Danuta Czerwińska                                    ............................................................................... 

4.Monika Ficek                                              ................................................................................ 

5 .Jerzy Kornacki                                            ............................................................................... 

6. Marek Kowalski                                        ................................................................................ 

7.Krzysztof Paśko                                         ................................................................................ 

 8. Szymon Benedyk                                    ................................................................................ 

9.Janusz Sampolski                                     .................................................................................. 


